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Dit is onze eerste nieuwsbrief. Wij vinden het erg fijn dat u als inwoner zich 

betrokken voelt bij Lexmond en het Dorps Initiatief. In de deze nieuwsbrief 

brengen wij u graag op de hoogte over wat er speelt in ons mooie dorp. 

U vindt hier een kort verslag van onze bestuursvergadering, projecten en 

mededelingen van onze werkgroepen.  

 

Het door ons georganiseerd politiek Café, was absoluut een succes. De lokale 

partijen konden reageren op door ons aangedragen punten. Hierdoor kregen 

wij wederzijds meer duidelijkheid en begrip voor de diverse standpunten.  

De uitslag van de gemeenteraad verkiezing kan voor Dorps initiatieven, zoals 

die van ons goed uitpakken. De coalitie waar momenteel aan gewerkt wordt is 

sterk op de hand van initiatieven vanuit de diverse kernen, hierbij zal er meer 

gekeken worden naar de belangen van de kleine kernen. Dus zeker hoopvol 

voor Lexmond. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 



 

Kort verslag van de Bestuursvergadering van 31 maart 2022 

Het bestuur van het Dorpsinitiatief vergadert elk kwartaal. De werkgroepen 

vergaderen zo vaak als nodig en minimaal eenmaal per kwartaal. 

Bestuurszaken ∙ De rol van Voorzitter is nog steeds vacant, momenteel wordt 

dit opgevuld door de secretaris met daarbij de ondersteuning vanuit Raad van 

Advies.  Tijdens deze vergadering word dhr. Frans de Bruyn benoemd tot 

penningmeester. 

 

Nieuwsbrief Het Dorpsinitiatief beoogt na elke bestuursvergadering een 

nieuwsbrief op te stellen. Wilt u deze ook ontvangen? Meld u dan aan via ons 

emailadres: info@dorpsinitiatieflexmond.nl 

Evenemententerrein: Er is een aparte actiegroep opgericht, deze actiegroep is 

geen onderdeel van het Dorpsinitiatief Lexmond. Deze actiegroep staat op 

zichzelf.  

Werkgroepen Werkgroep 1 - Jeugd, ouderen en recreatie ∙ Vanuit het 

Dorpsinitiatief is er aandacht voor de ontwikkelingen omtrent de Apotheek en 

Huisartsenpraktijk. ∙ Vanuit het Dorpsinitiatief is er ook aandacht voor de 

ontwikkelingen en toegang omtrent de camping (voormalige gemeente 

camping).  

Werkgroep 2 –Wonen en Infra∙ Deze werkgroep is druk met diverse plannen 

maken en overleg met de Gemeente omtrent woningbouw en infra. Zoals de 

zaken er nu voorstaan zal de, door de gemeente opgesteld woonvisie door 

geschoven gaan worden. 

Werkgroep 3 – Sport, Horeca & Voorzieningen. 

 
 

Uitbreidingsplan sportzaal en half verharding evenemententerrein 
Tijdens de Politieke Ronde van 22 januari jl. is door de Werkgroep Sport & 
Voorzieningen een korte toelichting gegeven op het uitbreidingsplan van 
Sportstichting Lexmond om onze sportzaal te vernieuwen en uit te breiden. 
Ook Mark Veenendaal, voorzitter van Sportstichting Lexmond, gaf hierbij een 
toelichting. Er ligt een compleet plan om sportzaal te vergroten en om te 
bouwen tot (duurzame) sporthal. De aanwezige (kandidaat) raadsleden is 
gevraagd dit plan mee te nemen in het nieuwe sportaccommodatiebeleid van 
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de gemeente Vijfheerenlanden. Tijdens het Politiek Café bleek dat het plan 
positief is ontvangen. 
 

 
 

Naast het sporthalplan is ook aandacht gevraagd voor het evenemententerrein. 
Ook hiervoor is een plan gemaakt. Het plan is dit terrein van half verharding te 
voorzien zodat het multifunctioneel gebruikt kan worden (naast huidig gebruik 
ook als extra parkeerplaats). Dit plan was ingebracht door de Potlooiers waarna 
dit door het Dorpsinitiatief verder is uitgewerkt in overleg met de 
Sportstichting, Huis Het Bosch, de Oranjevereniging en uiteraard de Potlooiers. 
Ook dit plan werd goed ontvangen door de raadsleden. Later bleek dat het 
College van de gemeente deze locatie ook op het oog heeft voor tijdelijke 
woningbouw. Afhankelijk van de besluitvorming hierover zal het plan verder 
worden uitgewerkt. 

 



 

Tot slot Het volgende bestuur overleg is gepland op 23 juni 2022. 
 

 Het Dorpsinitiatief staat altijd open voor suggesties vanuit de dorpsbewoners.                           

 

Camping en het strandje, al geruime tijd komen er klachten binnen dat men 

niet meer naar de lek kan/mag via de camping. Wij hebben navraag gedaan bij 

gemeente, Rijkswaterstaat en de camping eigenaar. Ondanks dat er ooit een 

afspraak is gemaakt vanuit de gemeente met de vorige eigenaar is er bij menig 

partij geen duidelijkheid over. Iedere partij heeft op zijn/haar manier wel een 

punt. We zijn in gesprek geweest met de camping eigenaar en ondanks dat dit 

een bijzonder goed gesprek was is de uitkomst niet bevredigend. Om te zorgen 

dat men zinloze discussies krijgt bij en met de camping eigenaar, is het 

verstandig om de camping /strandje voorlopig links te laten liggen. Uiteraard 

koppelen wij dit terug naar de gemeente. Zoals de zaken er nu voorstaan is de 

verwachting dat binnen afzienbare tijd beide campings niet meer bestaan.  

De vakantie park organisatie “Topparken” is van plan hier een vakantiepark te 

ontwikkelen, hiervoor is camping “de Bol” al aangekocht en is men in 

overnamegesprek met camping “de Uiterwaard”. Verder wil deze organisatie 

nog enkele stukken land rond beide campings op kopen om hun plannen uit te 

kunnen voeren. Wij als Dorps Initiatief hebben inmiddels bij de Gemeente onze 

ongerustheid uitgesproken hierover. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

De afgelopen tijd zijn er in Lexmond 2 actiegroepen opgericht deze maken zich 

zorgen omtrent de aanleg van de mega windturbines en het evenementen 

terrein.  

Wilt u meer weten over deze actiegroepen? 

Omdat zij geen onderdeel vormen van het Dorpsinitiatief  kunt u hen het beste 

zelf direct benaderen.  

 

We hopen dat deze informatie nuttig voor u is. Heeft u op/aanmerkingen mail 

deze dan naar info@dorpsinitiatieflexmond.nl ovv Nieuwsbrief. 

De secretaris  
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